

Fribergavägens samfällighetsförening

Styrelsemöte 210929

Närvarande: David Westberg, Micael Zetterqvist, Lars Andersson, Ragnar Nordström, Ulrika Söderqvist, Mattias Nordström, Magnus Vestin, Christina Fahlman, Ola Lindqvist.

1. Ordförande Mattias Nordström öppnade mötet.

## **2. Vägunderhåll 2022.**

Styrelsen diskuterade möjliga alternativ för organisation av vägunderhållet från 2022. Förutsättningen är att vi inte kommer att ha möjlighet att ha en vägfogde som gör ett lika stort arbete med det direkta vägunderhållet som Lasse och tidigare Leif har gjort under många år.

## **3. Vägunderhåll mm – Trafikverket.**

Trafikverket har genomfört besiktning av vägen. Standarden är godkänd för fortsatta statliga bidrag. Potthål noterades vid besiktningen. De är nu åtgärdade. Enligt Trafikverket behövs rensning av växtlighet vid sidan om vägkanterna för att uppfylla kravet om fritt vägrum. Det behöver åtgärdas.

Magnus kallar styrelsen till en tur längs vägen i vår för att undersöka var det kan behöva rensas. Information om ansvaret för markägare att rensa vid vägkanterna läggs lämpligen ut på hemsidan.

Trafikverket har beslutat att inte klassa upp vägen till en högre bruksklass. Antalet boende utmed vägen är för litet. Det leder till att vi inte har möjlighet att få det större bidrag vi hoppats på för större investeringar som till exempel ev beläggning med oljegrus på del av vägen.

## **4. Vägunderhåll – ev beläggning med oljegrus på del av vägen.**

Mot bakgrund av diskussionen om att eventuellt ta in ytterligare entreprenör för skötsel av vägen beslutade styrelsen att avvakta med ytterligare arbete med frågan om ny beläggning. Föreningen har fått in ett anbud av ytskiktet från SVEVIA.

## **5. Vägunderhåll - genomfört arbete och fortsatt underhåll.**

Lars rapporterade om arbetet med vägen. Fortsatt sladdning ska utföras före vintern men kräver fuktig mark.

6. **Andelstal.** Frågor om andelstalet, som reglerar vägavgiften, har väckts av en medlem.

Beslutades att Mattias och Ulrika undersöker med Lantmäteriet om standarden för att beräkna andelstal har förändrats eller om det finns andra skäl att överväga förändringar. Mattias och Ulrika återkopplar till medlemmen.

7. **Debatt på Facebook, Järlåsa anslagstavla, om vägen.** Mattias informerade om debatten och berättade att han tagit kontakt med dem som startade tråden och haft en bra dialog. De har uttryckt intresse för att bidra till arbetet med vägen.

8. **IP Only.** Mattias rapporterade angående etapp 2 av fiberdragningen: Föreningen kommer att få ytterligare ersättning från IP Only. Företaget har också levererat relationshandlingar i form av karta i PDF-format över fiberdragningen i etapp 2. Den läggs upp på hemsidan.

9. **Ekonomi.** Marina har rapporterat att föreningens ekonomiska läge är gott.

10. **Årsmötet 2021.** Mattias gick igenom protokollet från årsmötet 210515. Inga kvarstående punkter att åtgärda.

11. **Förra styrelsemötet.** Mattias gick igenom protokollet från konstituerande styrelsemötet 210515:

Punkt 3 – rättas till att Lars Andersson utsågs till vägfogde under **2021**.

Punkt 4 - uppgift om firmatecknare ska skickas till Bolagsverket.

Punkt 5 – skyltar med parkeringsförbud har satts upp på ett antal platser i närheten av badet, med gott resultat.

Punkt 6 – Trafikverkets kontaktperson Tony har avböjt att medverka vid styrelsemöte för att diskutera skötselfrågor på grund av tidsbrist.

12. **Nästa möte** äger rum onsdagen den 27/10 hos Ragnar på Lissgården eller via Teams.



Mattias Nordström, ordförande



Ola Lindqvist, sekreterare